
 
PROTOKÓŁ  NR 23.2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 12 listopada 2015. 

 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli:  
 

1. Renata Duraj- Zastępca Kierownika Inwestycji i Rozwoju Urzędu 
Miejskiego w Tłuszczu  

 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie z korespondencją;  
3. Praca nad projektem budżetu na 2016 rok oraz sprawy różne; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  

 
 
Ad1. Protokół Nr 22 z dnia 27 października 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Kierownik Wydziału Urbanistyki Urzędu Miejskiego w Tłuszczu zwraca 
się z prośbą o wyrażenie opinii w przedmiocie udzielenia ulgi w sprawie 
rozłożenia na 10 miesięcznych rat, kwoty 879,04 zł wraz z odsetkami, z 
tytułu zaległości za wodę i ścieki oraz umorzenia zaległości w części, tj. 
kwoty w wysokości 859,71 wraz z odsetkami, z tytułu zaległości za 
zużytą energię elektryczną, zakup wykładziny PCV do mieszkania oraz 
zaległości za wodę i odpady komunalne. Pismo wraz z dokumentacją 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
 
Komisja opiniuje pozytywnie wniosek. Odpowiedź stanowi załącznik Nr 
2 do protokołu.  
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W związku z pozytywnym zaopiniowaniem wniosków dotyczących 
wyrażenia opinii w przedmiocie udzielenia ulg w spłacie należności 
pieniężnych, Komisja wnosi o informowanie o systematyczności spłat 
zadłużenia. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
 

2. Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Tłuszczu przełożył 
informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2014/2015.  Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  

 
3. Rodzice z Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Kozłach zwracają się z 

prośbą o uwzględnienie w tegorocznym budżecie gminy środków na 
budowę sali gimnastycznej.  Pismo stanowi załącznik Nr 5.  
 
Komisja zapoznała się.  
Radny Włodzimierz Fydryszek uważa, że gmina powinna starać się o 
dofinansowanie w naborze Programu Rozwoju Bazy Sportowej 
województwa mazowieckiego.  
Radna Grażyna Krupa uważa, że racje są po stronie wnioskodawcy i 
istnieje potrzeba budowy sali gimnastycznej przy tej szkole.  

 
 
Ad3. Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Rozwoju Urzędu Miejskiego 
w Tłuszczu przedstawiała Komisji informacje na temat rozbudowy budynku 
Zespołu Szkół w Postoliskach. Powiedziała, że w umowa po przetargu została 
zawarta na kwotę 574 165,20 zł, a termin wykonania jest do 31 stycznia 2016 
roku. Prace obejmują wykonanie instalacji sanitarnej, wewnętrznej instalacji 
wodno- kanalizacyjnej, kotłownia gazowa, wentylacja, przyłącze wodociągowe, 
kanalizacja zewnętrzna budynku, instalacja elektryczna,  wewnętrzna instalacja 
gazowa na gaz ziemny, montaż luksferów, posadzki, tynki oraz wykończenie 
pomieszczenia kotłowni. W chwili obecnej stopień zaawansowania prac to ok. 
60%.  
 
Komisja wnosi do Kierownika Wydziału Inwestycji i Rozwoju Urzędu 
Miejskiego w Tłuszczu o przygotowanie informacji dotyczącej szacowanych 
kosztów koniecznych na dokończenie inwestycji polegającej na rozbudowie 
budynku Zespołu Szkół o funkcję przedszkola w miejscowości Postoliska. 
Pismo stanowi załącznik Nr 6.  
 
Sprawy różne: 
 

• Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński wnosi o przygotowanie opinii 
przed radcę prawnego, czy jest możliwość połączenia stanowiska 
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księgowej z Biblioteki Publicznej w Tłuszczu oraz z Centrum Kultury 
Sportu i Rekreacji w Tłuszczu. Pismo stanowi załącznik Nr 7.  

• Komisja wnosi o przygotowanie informacji dotyczącej ilości wyjazdów 
do pożarów jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 
Tłuszcz. Pismo stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.  

• Radny Mirosław Sobczak poruszył problem braku wody w studni u 
mieszkańców wsi Miąse.  

• Radny Włodzimierz Fydryszek przedstawił harmonogram korzystania z 
Sali sportowej przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu . 
Stanowi on załącznik Nr 9.  
Wniósł do Przewodniczącego Rady o udzielenie odpowiedzi na petycję w 
sprawie obniżenia opłat za ścieki dla osób mieszkających w bezpośrednim 
sąsiedztwie oczyszczalni ścieków przy ul. Wiejskiej w tłuszczu w ramach 
rekompensaty.  

• Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński poruszył temat Spółki Wodnej 
oraz jakości wykonywanych przez nią prac. Wywiązała się dyskusja.  

 
 
Ad4.  Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 19 listopada  godz. 
11.00.  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                         Przewodniczący Komisji 
  
                                                                              Bogdan Jusiński   
 
 
 
 
 
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                            
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa  13 listopada 2015 roku. 

 
 
 
 
 
 
 
 


